
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

amely  készült:  Sződ  Község  Polgármesteri  Hivatal  hivatalos  helyiségében,  2016.  június  16.
napján18.00 órakor megtartott Sződ Község Képviselő-testületének  üléséről.

Napirendi pontok:

1. Sződ Község Rendezési Tervének véleményezése
Előterjesztő: Hertel László polgármester

2.  Pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatás
Előterjesztő: Hertel László polgármester

3. A Váci Mihály u. 34. és 36. szám alatti ingatlanok határrendezésének megtárgyalása
            Előterjesztő: Hertel László polgármester

4. Egyebek
 Önkormányzati személyi változásokkal kapcsolatos tájékoztatás

                        Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László polgármester üdvözli a meghívottakat, a képviselő-testület tagjait, a jegyzőasszonyt és a
jegyzőkönyvvezetőt.  Megállapítja,  hogy a 7 fős képviselő-testületből  6 képviselő jelen van,  Dávid
Tamás jelezte, hogy később érkezik az ülésre, a képviselő-testület határozatképes. 

A mai ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének – figyelembe véve a sorrendet – Podhorszkiné dr. Buránszki
Bernadett  képviselőt  javasolja.  A képviselő-testület  6  igen szavazattal  Podhorszkiné dr.  Buránszki
Bernadett képviselőt jegyzőkönyv hitelesítőnek egyhangúlag elfogadja. 

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  az  Egyebek  napirendi  pontban  kerül
megtárgyalásra: 

 DMRV  Zrt  által  megküldött,  az  önkormányzati  viziközmű  vagyonértékelésre
vonatkozó határozat meghozatala

 A Faluház  előtti  tér  és  a  Faluház  mögötti  parkoló  kialakításával  kapcsolatos
tájékoztatás

 Az  önkormányzati  intézmények  behatolásjelző  távfelügyeletével  kapcsolatos
tájékoztatás

 A Sződi Polgármesteri Hivatal és a Csupafül Egységes Óvoda Bölcsőde Alapító
Okiratainak módosítása

 Az  önkormányzati  szervek  elektronikus  információ  biztonságának  kockázati
értékelésének elkészítésével kapcsolatos határozat meghozatala 

 Tájékoztatás Juliett Sport Egyesület Sződi Csoportjának eredményéről
 A  Zöld  Híd  Régió  Környezetvédelmi  és  Hulladékgazdálkodási  Kft

közszolgáltatási szerződésének felmondásával kapcsolatos tájékoztatás 
 A „  Napelemes  rendszer  kialakítása  a  Sződi  Hunyadi  János  Általános  Iskola

tornatermén” tárgyú és a „Sződi Hunyadi János Általános Iskola tornatermének
energetikai  felújítása” tárgyú közbeszerzési  eljárásokban közreműködő  Bíráló
Bizottság tagjainak megválasztása

Juhász István jelezte, hogy szót kér az Egyebek napirendi pontban.
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A képviselők a kiegészített napirendi pontokat 6 igen szavazattal elfogadja. 

1. Sződ Község Rendezési Tervének véleményezése
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a Rendezési Terv készítője megküldte a módosított
terveket,  mely  tervek  a  képviselők  részére  megküldésre  került.  A  képviselőktől  kértük,  hogy
amennyiben  a  tervvel  kapcsolatosan  módosítási  javaslatuk,  észrevételük  van,  a  mai  ülésen
szíveskedjenek jelezni.

Ez a rendezési terv a beépítési lehetőségek, a fejlesztési lehetőségek, a parkok, erdők, szántók. legelők,
- figyelembevéve a Pest Megyei Régió által előírt követelményeket-  maximális arányát tartalmazza.

Ezeken  változtatni  csak  a  területarányok  figyelembevételével  lehet.  Ez  annyit  jelent,  hogy  a
változástatás  csak úgy lehetséges,  pl:  lakóterületet  szeretnénk más  helyszínen  megjelölni,  akkor  a
rendezési terven megjelölt beépített területet olyan arányban csökkentjük, mint a kívánt lakóterület
nagyság területe. 

A mai  ülésen részt  vesz Kurucz Zoltán,  aki  kérelmet  terjesztett  elő a testület  felé,  a Szederiás tó
melletti terület hasznosításával kapcsolatosan. Ezt a kérelmet megküldtük a képviselők részére. 

Kurucz  Zoltán:  Az  általam megjelölt  területen  szabadidő  parkot  szeretnék  létrehozni.  Több  cél
valósulna  meg  az  általam  megjelölt  területen.  Megépülne  egy  tanyasias  jellegű  8-10  fő  panzió,
valamint  egy  park,  amely  alkalmas  lenne  csapatépítő  tevékenységre,  egy  gyermek  kalandpark  és
terepjáró  pálya. A létesítmény több szempontból előnyös lenne a település szempontjából. Ezzel Sződ
felkerülhet  a  falusi  turizmus  térképére.  A kérésem az,  hogy a  testület  támogassa  a  terveket,  és  a
megjelölt területet a testület minősítse át, hogy az megfelelő legyen off-road pálya kialakítása.

Hertel László:  Kérem a képviselőket,  hogy mondják el  javaslataikat,  véleményüket  a kérelemmel
kapcsolatosan. 

Erdélyi Balázs: Most milyen besorolású ez a terület?

Hertel  László: Jelenleg  mezőgazdasági  besorolású.  (Térképen  bemutatja  a  terület  pontos
elhelyezkedését,  és részletesen ismerteti  a területtel kapcsolatos adatokat)  Sport turisztikai terület
kijelölése esetén valósulhat meg a Kurucz Zoltán által elmondott létesítmény.

Kurucz Zoltán: Dunakeszin vagy egy telep, ahová illegálisan járnak ki a kvadosok, crossmotorosok.
Sződ  községbe  csak  terepjárók  jönnének,  crossmotorok  egyáltalán  nem.  Azt  szeretném,  hogy
kontrolált  formában  működjön  ez  a  pálya.  Az  off-road  pálya  500  m  re  lenne  a  falu  szélétől,  a
lakosságot nem zavarná. 

A zajhatás minimalizálása érdekében védő fasorok kerülnének betelepítésre. 

A terepjárók 5-10 km/h sebességgel közlekednének a pályán, és forgalomban lévő terepjárókról van 

Dávid Tamás képviselő megérkezett az ülésre, a képviselő-testület létszáma 7 főre módosul. 

Puskás  Szilveszter:  Tetszik  az  ötlet,  csak  a  hellyel  van  problémám.  Ha  ez  a  rendezési  terv
megvalósul, akkor nem 500 m-re lesz a pálya a lakott területtől. Turisztikai szempontból elmozdulást
jelentene ennek a létesítménynek a megvalósítása. Javaslom, hogy a 2/A út, Gödi és a Csomádi lehajtó
közelében valósuljon meg ez centrum. 
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Kurucz Zoltán: A javasolt részen nem tudok megfelelő nagyságú, egybefüggő területet megvásárolni.

Puskás  Szilveszter:  A  kérelemben  szereplő  terület  közelében  viszont  lakóterületet  szeretnénk
kialakítani, és a létesítmény az ingatlanok értékét befolyásolná. 

Kurucz  Zoltán:  A  térképen  bemutatja  a  létesítendő  objektum  helyét. Körül  lenne  kerítve  a
létesítmény, annak érdekében, hogy a pályát ne használhassák a cross motorosok.

Hertel László: A rendezési tervben, ha kijelölésre kerül sport és turisztikai célra egy terület, az annyit
jelent, hogy amit az a besorolás tartalmaz, az azon a területen megvalósítható.

Ha későbbiekben, esetleg az üzleti érdek azt kívánja, hogy crosspálya létesüljön, akkor ezt a testület a
későbbiekben nem tudja megakadályozni. 

A képviselő-testület tagjai és Kurucz Zoltán helyszíni bejárást tartottak az érintett területeken. Arra a
megállapításra jutott,  hogy a Szedeirás-tó melletti  területet  ennek a célnak a megvalósításához a
lakott  területhez  túl  közlenek  tartja,  viszont  a  Gödi  közigazgatási  határhoz  közelebbi  területen
támogatja Kurucz Zoltán kérelmét. 

Hertel László:  A rendezési Terv készítőjét felkérem arra, vizsgálja meg, hogy a képviselő-testület
megjelölt területen ez a tevékenység megvalósítható-e. Amennyiben megvalósítható, abban az esetben
a rendezési tervben tüntesse fel. 

Hertel László: Van-e további kérdés, észrevétel? Amennyiben nincs, akkor kérem, hogy szavazzunk
az elhangzott javaslatra vonatkozóan. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az
alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

50/2016.(VI.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy támogatja Kurucz Zoltán
szabadidő park építésére irányuló kérelmét, a képviselő-testület által javasolt területen. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel László: A rendezési terv már az új közigazgatási határokat is tartalmazza. 

Részletesen ismerteti a rendezési tervet, a felmerült észrevételek megtárgyalásra kerülnek. 

Puskás Szilveszter: Kérem, hogy a hibás jelmagyarázatok kerüljenek kijavításra. A rendezési tervben
a kijelölt leendő építési területeken, zömében kertvárosi besorolás található a falusiassal szemben. Mi
indokolja ezt?

Hertel László: Amennyiben a testületnek bármilyen módosítási javaslata van, azt a héten tegye meg.
Amennyiben  lesz  módosítási  javaslat,  azt  rövid  időn  belül  újra  megvitatjuk,  és  a  rendezési  terv
készítőjével  az  elfogadott  módosítási  javaslatokat  átvezettetjük.  Ezek  után  a  rendezési  terv  a
megküldésre kerül a szakhatóságok részére. 

Kurucz Zoltán a képviselő-testület határozatát tudomásul vette, és elhagyja a tanácskozótermet

2. Pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatás
Előterjesztő: Hertel László polgármester
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Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  jelenleg  több  pályázatban  is  érintett  az
önkormányzat.  Az  óvoda  Kisgyermeket  nevelő  szülők  munkavállalási  aktivitásának  növelése  c.
pályázat benyújtásra került. (ismerteti a benyújtott pályázat részleteit)  A beruházás értéke 181 millió
forint, amely tartalmazza a konyhai berendezések korszerűsítését, napelemes  rendszer kialakítását, és
az óvodai udvar fejlesztését is. 

A Mártírok útja aszfaltozására vonatkozó pályázat is benyújtásra került, a MÁK azonban hiánypótlást
írt elő. A képviselő-testület korábban hozott már határozatot erre a pályázatra vonatkozóan, de az a
határozat nem tartalmazza az beruházás önkormányzati önrészének pontos összegét, mivel a beruházás
pontos összege akkor még nem volt ismert. A pályázat támogatottsága 85 %-os. A beruházás összege
14.14.631.345.-  forint,  az  önkormányzati  önrész  2.194.702.-  forint.   Az  önrész  biztosítására
vonatkozóan kell határozatot hoznia a képviselő-testületnek. Kérem, hogy akinek kérdése, észrevétele
van, szíveskedjen jelezni. 

Amennyiben kérdés nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

51/2016.(VI.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Magyarország 2016. évi
költségvetéséről  szóló  2015.  évi  C.  törvény  3.  melléklet  II.  3.  pont  c)pont  szerinti,  az
Önkormányzati  feladatellátást  szolgáló fejlesztések támogatása  tárgyában,  a Mártírok útja
aszfaltozására benyújtott  14.631.345.- forint összköltségű beruházáshoz,  a 2.194.702.- forint
önerőt Sződ Község Önkormányzat tartalékkeretéből biztosítja. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel László: A Napelemes rendszer kialakítása a Sződi Hunyadi János Általános Iskola tornatermén
c.  pályázattal  kapcsolatosan a  Projektmenedzsment  feladatok ellátására vonatkozón is  szükséges  a
képviselő-testületi  határozat.  Ebben  a  pályázatban  a  projektmenedzsmenti  feladatokat,  közszféra
szervezet kedvezményezett esetén állami, vagy költségvetési szerv láthatja el. Erre a tevékenységre az
összes elszámolható költség 1,5 %-a biztosított. Az önkormányzatnál a jegyzőasszony és a pénzügyi
vezető  tudná  ezt  a  feladatot  ellátni,  megbízási  szerződés  keretében.  Kérem,  hogy  akinek  ezzel
kapcsolatosan kérdése, észrevétele van, szíveskedjen jelezni.

Amennyiben nincs, kérem, szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az
alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

52/2016.(VI.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a KEHOP-5.2.9 kódszámú,
„Napelemes  rendszer  kialakítása  a  Sződi  Hunyadi  János Általános  Iskola  tornatermén”  c.
pályázat  Projektmenedzsment  feladatainak  ellátásával  dr.Bojtayné  Benedek  Gabriellát  és
Lichy Anikót bízza meg. A megbízási díj összege a pályázat elszámolható költségeinek 1,5 %-a.

A képviselő-testület felhatalmazza Hertel László a Megbízási Szerződés megkötésére.

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester
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Hertel  László:  A tornaterem energetikai  korszerűsítésére  vonatkozó pályázaton  belül  szükséges  a
közbeszerzési  eljárás  megindítása.  A képviselő-testület  már  megbízta  a  Kormos  Ügyvédi  Irodát  a
pályázattal kapcsolatos közbeszerzési eljárás lefolytatására. Az építési munkálatokra vonatkozóan kell
a közbeszerzési eljárást megindítani. Erre vonatkozóan kell határozatot hoznia a testületnek. (ismerteti
az ajánlattételi felhívást). Kérem, hogy akinek kérdése van, szíveskedjen jelezni.

Amennyiben nincs, kérem, szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az
alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

53/2016.(VI.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy „ A sződi Hunyadi János
Általános  Iskola  tornatermének  energetikai  felújítása”tárgyú  közbeszerzési  eljárást
megindítja,  és  az  erre  vonatkozó  ajánlattételi  felhívást,  az  ajánlattételi  dokumentációt,
valamint  ezek mellékleteit-  azok tartalmának elolvasását  és értelmezését  követően-  minden
tekintetben elfogadja,  felkéri  továbbá dr.  Kormos Sándor  felelős  akkreditált  közbeszerzési
szaktanácsadót,  hogy  gondoskodjon  az  ajánlattételi  felhívást  is  tartalmazó  ajánlattételi
dokumentáció meghívott ajánlattevők részére történő megküldéséről. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a  műfüves pálya építésére benyújtott pályázaton az
önkormányzat  22.750.000.-  forint  támogatást  nyert  el.  Az  elnyert  összeghez  az  önkormányzat
9.750.000.-  forint  önrész biztosítását vállalta,  a beruházás összege 32.500.000.- forint.  A hivatalos
értesítő  alapján  a  beruházás  2017  tavaszán  kezdődhet  meg.  A  pálya  és  környékének  bekerítése
folyamatban van, továbbá a közművek területen történő kiépítése is szükséges. A terület vízelvezetése
már megoldott, melyben segítséget nyújtott a Gödöllő-Vác Térségi Vízgazdálkodási Társulat.

Puskás  Szilveszter:  Kérem,  hogy  a  közművek  kiépítésével  kapcsolatos  munkákat  szakemberek
végezzék.  Javaslom,  hogy a  kamerarendszerhez  és  egyéb  leendő műszaki  eszközökhöz  szükséges
vezetékek számára az alépítményi csövezés most kerüljön kiépítésre. 

Hertel László:  Természetesen szakemberek végzik a munkálatokat, és az alpolgármester úr javaslatát
figyelembe vesszük a munkálatok során. 

3. A Váci Mihály u. 34. és 36. szám alatti ingatlanok határrendezésének megtárgyalása
            Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a Váci Mihály utca végén kialakításra került telkek
közül,  az  önkormányzati  tulajdonban lévő 3851/1 hrsz-ú ingatlan tekintetében megállapítást  nyert,
hogy a telekhatár rendezése szükséges ahhoz, hogy az önkormányzat ezt a telket értékesíteni tudja. A
Váci Mihály út 34. szám alatti ingatlan tulajdonosa kb.35 m2 nagyságú területet elkerített a 3851/1
hrsz-ú  ingatlanból,  aki  az  elkerített  részt  hajlandó  az  önkormányzattól  megvásárolni.  Az  erre
vonatkozó kérelmet megküldtük a képviselők részére. Kérelmező 5.000.- forint/m2 ár ajánlatot tett az
elkerített részt megvásárolni. Amennyiben a testület úgy dönt, hogy helyt ad a kérelemnek, abban az
esetben  is  a  3851/1  hrsz-ú  ingatlan  önálló  telekként  értékesíthető  lesz,  mivel  az  alapterülete
meghaladja  a  700  m2-t.  Kérem  a  képviselőket,  hogy  mondják  el  véleményüket  a  kérelemmel
kapcsolatosan. 
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Papp István:  Ez a legkézenfekvőbb megoldás a probléma megoldására. Én javaslom a területrész
értékesítését az 5.000.- forint/m2 árat elfogadhatónak tartom.  

Hertel  László: Van-e  további  javaslat?  Amennyiben  nincs,  akkor  kérem,  hogy  szavazzunk.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 54/2016.(VI.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete Major Lajos (1048 Budapest, Bőröndös u. 2.)
részére a Sződ Község Önkormányzat tulajdonát képező, Sződ, Váci Mihály út 3851/1 hrsz-ú
ingatlan területéből,  a  172 hrsz-ú,  és  a  3851/1  hrsz-ú  ingatlanok telekhatár  rendezéséhez
szükséges nagyságú területet, 5.000.- forint/m2 vételárért értékesíti.

A  képviselő-testület  megbízza  Hertel  László  polgármestert  az  adásvételi  szerződés
megkötésére. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

4. Egyebek
 Önkormányzati személyi változásokkal kapcsolatos tájékoztatás

                        Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  az  önkormányzati  intézmények  tekintetében
személyi változások történtek. 

Volentics Jánosné adóügyi vezető főtanácsos 2016. augusztusban nyugdíjba vonul, és helyette került
felvételre, jelenleg 4 órában Kengyeli Zita.

2016. június 01. napjától Csúri Brigitta jogviszonya megszűnt  a Polgármesteri  Hivatalnál,  helyette
Seres Krisztina került újra alkalmazásra, aki 8 órában pénzügyi feladatokat lát el. 

Az önkormányzat és a KLIK megegyezése alapján, 2016. június 15. napjával, a KLIK  megszüntette
Volentics Mihály karbantartói munkaviszonyát az iskolánál.  A fenti időpont után Volentics Mihály az
óvodai karbantartást és a temető gondnoki feladatokat fogja ellátni. 

A rendszergazdai feladatokat  2016.  május  31. napjáig Vásárhelyi  József látta el  az önkormányzati
intézményeknél. 2016. június 01. napjától Rózsa Attila végzi ezt a feladatot, 80.000.- forint + ÁFA
megbízási díjért, aki több önkormányzatnál is rendelkezik Megbízási szerződéssel.

 DMRV  Zrt  által  megküldött,  az  önkormányzati  viziközmű  vagyonértékelésre
vonatkozó határozat meghozatala

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  a  DMRV  Zrt  megküldte  a  2016.  január  01.
állapotnak  megfelelő  vagyonértékelést  az  önkormányzat  tulajdonában  lévő  víziközművekre
vonatkozóan.  A  vagyonértékelés  alapján  kerül  be  az  önkormányzat  számviteli  nyilvántartásába  a
viziközmű  jelenlegi  értéke,  amely  575.124.233.-  forint.   A  vagyonértékeléssel  kapcsolatos
dokumentumokat a képviselők részére megküldtük. Kérem, hogy akinek ezzel kapcsolatosan kérdése
van, kérem, jelezze. 

Amennyiben  nincs,  kérem,  hogy  szavazzunk  a  vagyonértékelés  elfogadására  vonatkozóan.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

55/2016.(VI.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a tulajdonában lévő víziközművekre
vonatkozó,  a Duna Menti  Regionális  Vízmű Zártkörűen Működő Részvénytársaság
által elkészített vagyonértékelést, továbbá az abban szereplő vagyonleltárt elfogadja.
Sződ Község Önkormányzata a vagyonértékelésben szereplő adatokat a víziközművek
vagyonértékelésének  szabályairól  és  a  víziközmű-szolgáltatók  által  közérdekből
közzéteendő  adatokról  szóló  24/2003.  (V.  29.)  NFM  rendelet  2  §.  (2)  bekezdése
értelmében  saját  nyilvántartásain  2016.  január  1-i  fordulónappal  átvezeti.  A
vagyonértékelés  szerinti  vagyonérték  575.124.233.-  Ft.  Az  Önkormányzat
tulajdonában  lévő  víziközmű  vagyon  értéke  a  2015.  június  30-i  fordulónappal
elkészített vagyonértékeléssel került megállapításra a vagyonértékelésben rögzítettek
szerint,  amely  vagyon  elemeinek  új  bekerülési  értékeként  történő  megjelenítése  az
Önkormányzat  számviteli  nyilvántartásaiban  2016.  január  1-jével  valósul  meg  oly
módon,  hogy  a  2015.  június  30-i  fordulónappal  megállapított  vagyonérték  a  2015.
július 1. – december 31. között aktivált beruházásokkal,  illetve egyéb változásokkal
módosításra  kerülnek.  A  2016.  január  1-jei  bruttó  bekerülési  érték  az  avulással
korrigált újraelőállítási érték alapján került megállapításra.
 
Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

 A Faluház  előtti  tér  és  a  Faluház  mögötti  parkoló  kialakításával  kapcsolatos
tájékoztatás

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a Faluház előtti téren elhelyezendő IV. Béla szobor
elkészítésére  vonatkozóan  három  ajánlat  érkezett  az  önkormányzathoz,  mely  ajánlatokat  és  a
referenciákat  megküldtem a képviselők részére. A meglévő Madách Imre szobor süttői mészkőből
készült, ezért javaslom, hogy a két talapzat és a szobor is ebből készüljön
Kérem, hogy mondják el véleményüket, javaslataikat az ajánlatokkal kapcsolatosan. 
Puskás Szilveszter: Tájékoztatom a képviselőket, hogy Simorka Sándor szobrászművész is küldött
egy ajánlatot, mely 5/4 mellszoborra vonatkozik. 4.350.000.- forint vállalási árért tudná elkészíteni a
szobrot,  talapzattal együtt.  Simorka Sándor szobrait  már  közterületen láttam,  nagyon igényesek az
alkotásai.
Az  előzetesen számunkra  megküldött  első két  ajánlat  közül,  Böjte  Horváth István ajánlata  tetszik
jobban. 
Hertel László: Én is  Böjte Horváth István ajánlatát javaslom elfogadásra. 
A talapzat ára 375.000.- forint Klimász János ajánlata alapján. A két talapzat tehát 750.000.- forint
lenne. 
Erdélyi Balázs: Támogatom az elhangzott javaslatot. 
Puskás Szilveszter: Javaslom, hogy kérdezzük meg a szobrászt, hogy a talapzatot is elkészítené-e?
Ez lenne a legkézenfekvőbb. Amennyiben vállalja, akkor Őt kellene megbízni. 

Hertel László: Telefonon egyeztet Böjte Horváth Istvánnal, aki  bruttó: 495.300.- forintért vállalja a
posztamensek  elkészítését  is.  A  szobor  elkészítése  bruttó:  1.6328.140.-.forint,  összesen  bruttó:
2.123.440.- forint,
Támogatom Puskás Szilveszter javaslatát, miszerint a talapzatot is Böjte Horváth István készítse el.
Van-e további hozzászólás a képviselők részéről? Amennyiben nincs, akkor kérem, hogy szavazzunk
az elhangzott javaslatra vonatkozóan. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az
alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

7



 56/2016.(VI.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy határoz,  hogy a Böjte  Horváth István
szobrászművészt  bízza  meg  IV.  Béla  király  mellszobrának  és  talapzatának,  valamint  a
meglévő Madách Imre mellszobor talapzatának süttői mészkőből történő elkészítésével. 

A szobor és a két talapzat vállalási ára: bruttó: 2.123.440.- forint.

A  képviselő-testület  felhatalmazza  Hertel  László  polgármestert  a  Megbízási  szerződés
aláírására. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel László: A faluház mögötti parkoló aszfaltozására vonatkozásában ajánlatokat kértem Mivel a
tér egésze térkő burkolatot kap, ezért kértem ajánlatot térkő burkolatra vonatkozóan is. Három ajánlat
érkezett. (részletesen ismerteti az ajánlatok tartalmát)  A legkedvezőbb ajánlatot a GREEN-GOES
KFt, bruttó: 3.231.674.- forint vállalási árért adta. 

Dávid Tamás: A legkedvezőbb ajánlatot adó cég megbízását javaslom.
Hertel László Van-e további javaslat. Mivel nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a
képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 57/2016.(VI.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a GREEN-GOES KFT-t (2030 Érd, Bádogos
u. 57.) bízza meg, bruttó: 3.231.674.- vállalási árért a Faluház mögötti parkoló kiépítésével,
térkőburkolat elkészítésével. 

A  képviselő-testület  felhatalmazza  Hertel  László  polgármestert  a  Vállalkozási  szerződés
aláírására. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel  László:  A  Faluház  előtti  tér  kialakításával  kapcsolatosan  részletesen  tájékoztatja  a
képviselőket
Megkérem a  környezetvédelmi  tanácsnokot,  a  szociális  bizottság  elnökét,  és  a  kultúráért  felelős
tanácsnokot,  hogy  nyújtsanak  segítséget  a  tér  kialakításában,  illetve  a  parkoló  és  a  tér  viacolor
burkolatának  kiválasztásában.  A  tér  kialakítása  a  kövezéssel  együtt  kb.  8.000.000.-  forint  lenne.
Dönteni  a  tér  tekintetében  akkor  fogunk,  amikor  a  képviselők  javaslatainak  figyelembevételével
fogunk. A képviselőknek a már elkészült terveket átadom, kérem a javaslatuk kialakításánál ezeket is
vegyék figyelembe. A mielőbbi megvalósulás érdekében kérem, hogy rövid időn belül javaslatukat
részemre átadni szíveskedjenek. 

 Az  önkormányzati  intézmények  behatolásjelző  távfelügyeletével  kapcsolatos
tájékoztatás

Hertel  László:  Tájékoztatom a  képviselőket,  hogy az  önkormányzati  intézmények  tekintetében  a
behatolásjelző rendszer távfelügyeletét az Faluház kivételével a Duplex Kft látja el. A Faluházban a
MultiAlarm Kft végzi,  aki a tűzjelző rendszert is távfelügyeli  egyben.  A távfelügyelt  intézmények
távfelügyeleti díja összesen 29.489.- forint/hó.  A képviselőket kérem, hogy mondják el véleményüket,
hogy szükséges-e az intézmények behatolásjelzőinek távfelügyelete.
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Javaslom,  hogy  az  intézményekben  mondja  fel  az  önkormányzat  a  behatolásjelző  rendszer
távfelügyeleti  szolgáltatást,  mivel  mindenhol  van  riasztó,  amely  beriaszt,  ha  behatolás  történik.
Jelenleg  a  riasztás  úgy  történik,  hogy  a  riasztórendszer  megszólal,  a  riasztás  beérkezik  a
távfelügyelethez, aki telefonon értesíti a kapcsolattartót, a helybeli kapcsolattartó a helyszínre meg, és
megnézi, hogy nem történt-e téves riasztás. Amennyiben téves riasztás történik, abban az esetben a
kiszállás  költségét  a  szolgáltató  kiszámlázza  az  önkormányzat  felé.  Van  olyan  megoldás,  hogy
amennyiben riasztás történik, riasztáskor telefonos értesítést kap a helyi kapcsolattartó aki –ugyanúgy
mint eddig- kimegy a helyszínre. Ha betörés történik, akkor  helyi kapcsolattartó értesíti a rendőrséget.
Amennyiben  így  működik,  abban  az  esetben  az  önkormányzat  a  távfelügyeleti  díjat  meg  tudná
takarítani. 

Puskás  Szilveszter:  Nem  támogatom  a  polgármester  úr  javaslatát,  mert  riasztás  esetén  nem
biztonságtechnikai szakember érkezik a helyszínre. Betörés esetén veszélyeztetve lenne a helyszínre
érkező önkormányzati dolgozó testi épsége. Azt javaslom, hogy riasztáskor jöjjön ki a szolgáltató, és
amennyiben  téves  riasztás  van,  vizsgáljuk  meg,  hogy miért  történt  a  téves  riasztás,  hárítsuk  el  a
problémát, amennyiben mulasztás történt, azt felelősségre vonás kövesse. 

Hertel László:  Elfogadom  az alpolgármester úr érvelését. Akkor azt javaslom, hogy a behatolásjelző
távfelügyeletét az önkormányzati intézmények tekintetében kizárólag a Duplex Kft lássa el. A Multi
Alarm szerződést pedig mondja fel az önkormányzat. 

A képviselők egyetértenek a polgármester javaslatával.

 A Sződi Polgármesteri Hivatal és a Csupafül Egységes Óvoda Bölcsőde Alapítói
Okiratainak módosítása

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy ezt a napirendi pontot a jegyzőasszony terjeszti a
testület elé.

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella: A Magyar Államkincstár értesítése alapján a Sződi Polgármesteri
Hivatal  és  a  Csupafül  Egységes  Óvoda  Bölcsőde  Alapító  Okiratát  kell  módosítani  a  kormányzati
funkciók változása miatt. (részletesen ismerteti a kormányzati funkciókat) 

Hertel László: Van-e valakinek kérdése az előterjesztéssel kapcsolatosan? Amennyiben nincs, akkor
kérem,  hogy  szavazzunk  először  a  Sződi  Polgármesteri  Hivatal  Alapító  Okiratának  módosítására
vonatkozóan. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 58/2016.(VI.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Sződi  Polgármesteri  Hivatal  Alapító
Okiratát a mellékletben foglaltak szerint módosítja.

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester
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Hertel  László:  Felkérem a  képviselő-testületet,  hogy szavazzunk a  Csupafül  Egységes  Óvoda  és
Bölcsőde Alapító Okiratának módosítására vonatkozóan. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 59/2016.(VI.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Csupafül  Egységes Óvoda Bölcsőde Alapító
Okiratát a mellékletben foglaltak szerint módosítja. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

 Az  önkormányzati  szervek  elektronikus  információ  biztonságának   kockázati
értékelésének elkészítésével kapcsolatos határozat meghozatala 

Hertel  László:  Ennek  a  napirendi  pontnak  az  előterjesztője  a  jegyzőasszony.  Kérem,  hogy
tájékoztassa a testületet. 

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella:  A 2013. évi L. törvény az állam és az önkormányzati  szervek
elektronikus  információ  biztonságáról  szóló  törvény  szabályozza,  hogy  a  települési
önkormányzatoknak  el  kell  készíteni  a  kockázatértékelést,  kockázati  besorolást  a  NEIH  által
módszertanként  ajánlott  segédlet  felhasználásával.  Ez  a  törvény  szabályozza  az  önkormányzatok
informatikai  biztonságának  szabályozását  és  kiépítését.  2015.  augusztusban  az  önkormányzat
megbízott egy céget, a feladat ellátására, bruttó: 312. 000.- forintért. A vállalkozó azonban nemrég
jelezte, hogy más feladatok miatt nem tudja ezt a munkát elvégezni. Ezért új ajánlatot kértem, amely
még nem érkezett meg. A következő ülésen fogom az új ajánlatot a testület elé terjeszteni. 

 Tájékoztatás Juliett Sport Egyesület Sződi Csoportjának eredményéről

Hertel  László:   A  Táncpedagógusok  Országos  Szövetsége  által  írt  levél  alapján  tájékoztatom a
képviselőket,  hogy  a   Juliett  Sport  Egyesület  Sződi  Csoporja  a  XXV.  Jubileumi  Országos
Táncművészeti Fesztiválsorozaton négy III. helyezést ért el. 

 A  Zöld  Híd  Régió  Környezetvédelmi  és  Hulladékgazdálkodási  Kft
közszolgáltatási szerződésének felmondásával kapcsolatos tájékoztatás 

Hertel  László:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  a Zöld  Híd  Régió  Környezetvédelmi  és
Hulladékgazdálkodási  Kft  Sződ  Község  Önkormányzatával  megkötött,  a  kommunális  hulladék
szállítására vonatkozó közszolgáltatási szerződését 2016. július 01. napjával felmondta. Az indok az
volt, hogy a Zöld Híd KFT-nek elfogyott a pénze, mégpedig azért, mert a lakosság felé számlázást, és
a díjak beszedését  már nem a Zöld Híd Kft, hanem a magyar állam végzi. A működéshez szükséges
anyagi fedezetet az állam jelenleg még nem biztosítja. Ezt az önkormányzat képviseletében jeleztem a
Pest  Megyei  Katasztrófavédelmi  Igazgatóság  felé,  mivel  az  önkormányzat  ezt  a  közszolgáltatási
feladatot nem tudja ellátni. Mind a Zöld Híd levelét, mind a Katasztrófavédelmi  Igazgatóság felé írt
levelet megküldtem a képviselők részére.  A holnapi  nap folyamán kerül sor egy tárgyalásra ezzel
kapcsolatosan  a  Zöld  Híd  Régió  Kft-nél,  továbbá  június  20-án  a  Katasztrófavédelmi  Igazgatóság
vezetőjével fogok tárgyalni a hulladékszállítással kapcsolatosan. 

Az üggyel kapcsolatosan folyamatosan tájékoztatom a képviselőket.

10



 A „  Napelemes  rendszer  kialakítása  a  Sződi  Hunyadi  János  Általános  Iskola
tornatermén” tárgyú és a „Sződi Hunyadi János Általános Iskola tornatermének
energetikai  felújítása” tárgyú közbeszerzési  eljárásokban közreműködő  Bíráló
Bizottság tagjainak megválasztása

Hertel László:  Az iskola energetikai korszerűsítésére vonatkozó pályázat összeállítása folyamatban
van.  A  közbeszerzési  eljárás  lefolytatásához  Bíráló  Bizottság  létrehozásáról  kell  a  testületnek
határoznia. A Bizottságba pénzügyi, jogi, közbeszerzési és műszaki szakértelemmel rendelkező tagok
megválasztása szükséges. A pályázatíró cég javaslatot tett a tagságra. Lichy Anikót pénzügyi, Molnár-
Gáspár  Attilát   közbeszerzés  tárgya  szerinti,  dr.  Kormos  Sándort  jogi,  közbeszerzési  és  Gráczol
Balázst közbeszerzés tárgya szerinti szakértelem tekintetében. Javaslom az előterjesztés elfogadását.
Kérem, hogy akinek ezzel kapcsolatosan kérdése, észrevétele van, jelezze.

Papp  István:  Akkor  az  önkormányzat  részéről  csak  Lichy  Anikó  került  bizottsági  tagként
megválasztásra.

Hertel  László:  Igen.  Van-e  további  kérdés?  Amennyiben  nincs,  akkor  kérem,  hogy szavazzunk.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 60/2016.(VI.16.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat  Képviselő-testülete a „Napelemes rendszer kialakítása a Sződi
Hunyadi János Általános Iskola tornatermén” és a „Sződi  Hunyadi János Általános Iskola
tornatermének energetikai felújítása” tárgyú közbeszerzési eljárásokban közreműködő Bíráló
Bizottság tagjait az alábbiak szerint elfogadja:

 Lichy Anikó pénzügyi szakértelem tekintetében

Molnár-Gáspár Attila közbeszerzés tárgya szerinti szakértelem tekintetében

dr. Kormos Sándor jogi, közbeszerzési szakértelem tekintetében

Gráczol Balázs közbeszerzés tárgya szerinti szakértelem tekintetében

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Juhász István: Kolumbán Attila munkájával  kapcsolatosan, javaslom, hogy a falunapon részesítse
kitüntetésben  a  testület  a  községben  végzett  sporttal  kapcsolatos  munkájáért.  Mindezidáig  nem
támogattam  sporttal  kapcsolatos  munkájának  elismerését,  de  mivel  most  már  közelebbről  is
megismertem munkáját, és ezért változtattam meg a véleményemet vele kapcsolatban. 

Hertel  László:  Mivel  a  rendeletben meghatározott  javaslattételi  határidő már  lejárt  a  kitüntetések
javaslatára vonatkozóan, csak a következő évben lehet a kitüntetésekre javaslatot tenni.

Dávid  Tamás:  Tájékoztatom  a  képviselőket,  hogy  Karácsony  előtt  volt  a  Faluházban  egy
újraélesztésről szóló előadás, melyen gyermekek is részt vettek.  Két gyermek, akik az előadáson részt
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vettek, hazafele menet, az előadáson elhangzottak alapján, egy olyan nénin segítettek, aki az utcán
összeesett.   Ezeknek a gyerekeknek kellene köszönetet mondani. 

Puskás Szilveszter: Egy pár soros megemlékezés  a Sződiek Híradójában lett  volna a legnagyobb
dicséret számukra. Az újság a faluban minden házba eljut, sőt még idegenek is kérnek belőle. Így
kapta volna a legnagyobb nyilvánosságot az eset. A jövőben, ha büszkeségre, elismerésre okot adó
esemény történik, ami a sződieket érinti, bátorítom a képviselőket, hogy írják meg és jelentessük meg
a Sződiek Híradójában

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a mai ülésen további megtárgyalandó napirendi pont
nincs, a képviselők további hozzászólási szándékukat nem jelezték, az ülést 21.25 órakor bezárja.

 

---------------------------------------------                ----------------------------------------------
                         Hertel László                                             dr Bojtayné Benedek Gabriella
                         polgármester                                                               jegyző

      
                                                  --------------------------------------------
                                                  Podhorszkiné dr. Buránszki Bernadett
                                                            jegyzőkönyvhitelesítő
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